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Justerandes sign 

 

   
Utdragsbestyrkande 

 

 

Plats och tid Sofiahuset, Jönköping, 2008-08-20 kl. 14.30-16.25 

Beslutande Jan-Egon Leo (m), Jönköpings kommun 

Marcus Eskdahl (s), Landstinget i Jönköpings län 

Marita Thalin, Försäkringskassan 

Håkan Gustafsson, Arbetsförmedlingen 

      

Övriga närvarande Allan Tovhult, ersättare Jönköpings kommun 

Andreas Appelberg, ersättare Arbetsförmedlingen 

Peter Hedfors, ansvarig tjänsteman 

Amelie Poppeldal-Johansson, rehabiliteringssamordnare på § 4b 

 

Utses att justera Marita Thalin Paragrafer         

Justeringens plats och tid Sofiahuset, Jönköping, 2008-08-26 kl. 08.00  

Underskrifter Sekreterare   
  Peter Hedfors       

 Ordförande   
  Jan-Egon Leo       

 Justerande   
 Marita Thalin       

ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Organ Samordningsförbundet Jönköping  

Datum för sammanträdet 2008-08-20 
 
 

Datum för anslags uppsättande 2008-08-27 Datum för anslags nedtagande 2008-09-17 

Förvaringsplats för protokollet Samordningsförbundets kansli, Sofiahuset, Kapellg 21, Jönköping 

Underskrift   
 Peter Hedfors, ansvarig tjänsteman  
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§ 1 Öppnande   
Ordförande Jan-Egon Leo hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Val av justerare 
Styrelsen beslutade välja Marita Thalin till justerare. Tid för justering fastställdes. 
 
§ 3 Fastställande av dagordning 
Styrelsen beslutade fastställa föreslagen dagordning. 
 
§ 4 Information och rapporter 
a) Samordningsförbund år 2009 
Landstinget kommer att diskutera frågan om samordningsförbund 2009 vid 
Planeringsdelegationens möte 080902, inför landstingsfullmäktige senare i 
september. Just nu pågår en inventering av vilka behov som finns av denna typ av 
samordning i länet. Landstingets tjänstemän har gett kommunen signal att man inte 
planerar att stoppa fortsatt finansiell samordning i Jönköping. 
 
Kommunstyrelsen i Jönköpings kommun tar idag beslut om att föreslå fullmäktige i 
början av september att stödja en fortsättning av förbundet under 2009. Frågan om 
budget kommer att diskuteras samtidigt med andra budgetfrågor. Beslut tas i oktober. 
 
Försäkringskassan har redan behövt lägga en begäran om medel för år 2009. Klas 
Rydell har begärt 3 miljoner kr från staten för att utrymme ska finnas för en utökning 
av insatserna, om kommun och landsting också är överens om det. 
 
b) Projekt Från ohälsa till hälsa 
Rehabiliteringssamordnare Amelie Poppeldal-Johansson, Öxnehaga vårdcentral, 
rapporterade om smärtrehabiliteringsprojektet Från ohälsa till hälsa, som till största 
delen finansieras av samordningsförbundet.  
 
23 kvinnor och 7 män har börjat i projektet under våren. På måndag börjar 11 nya 
deltagare. De flesta har kommit genom Öxnehaga vårdcentral, övriga genom 
Kungshälsan och Råslätts vårdcentral. Många deltagare har kommit på initiativ från 
personal på vårdcentralerna och några på initiativ av Försäkringskassan eller 
socialtjänsten. 
 
Varje deltagare börjar med ett samtal med Amelie, där deras hälsa och situation i 
övrigt kartläggs med hjälp av olika enkäter och intervjufrågor. En beskrivning av 
deltagarnas bakgrund finns i förbundets delårsrapport som styrelsen behandlar idag. 
 
Alla deltar i en 5-veckorskurs med bl a följande teman: spänningsreglering, 
smärtkunskap, smärtlindring, rörelserädsla, ångest, sömn, medicinsk utredning & 
behandling, rehabiliteringsprocessen, vardagsergonomi, stresshantering och 
motivation. Varje grupp brukar uppskatta besöken med information från 
socialtjänsten, Arbetsförmedlingen och Försäkringskassan. I kursen ingår 
återkommande pass med fysisk träning av olika slag. Vid varje kurs görs en 
utvärdering. Under våren hölls fyra kurser. Tre kurser planeras i höst. 
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Efter kursen träffar varje deltagare rehabiliteringssamordnaren eller berörda 
samverkansparter i ett avstämningsmöte för uppföljning och fortsatt planering. 
Deltagare som önskar fortsätta verksamhet på Kungsportens Friskvård har möjlighet 
till det fem dagar i veckan. När möjlighet finns, får deltagare börja arbetsträna. Nya 
träningsplatser har ordnats inför hösten.  
 
Uppföljning av deltagarnas hälsa och planering görs av rehabiliteringssamordnaren 
och sjukgymnast 6 respektive 12 månader efter inskrivning i projektet. 
 
Amelie har just påbörjat 6-månaders-uppföljningen. Av fyra hittills intervjuade 
deltagare har en gått tillbaka till tidigare arbete, en behövt fortsatt sjukersättning och 
två gjort en planering mot praktik och arbete.  
 
Inför hösten har projektets möjligheter att hjälpa till med arbetsträning och fortsatt 
rehabilitering efter 5-veckorskursen förstärkts, genom en ökad insats från 
Kungsportens Friskvård. 
 
Styrelsen lade rapporterna till handlingarna.  
 
§ 5 Meddelanden mm (Ärende 2008:01) 
Följande meddelanden mm anmäldes till styrelsen 

a) Minnesanteckningar överläggning med revisorerna 2008-06-16 
 
b) Undertecknat avtal köp av tjänst SUS (dnr 2008:11 / 4) 
 
c) Undertecknat tilläggsavtal Från ohälsa till hälsa (dnr 2007:15 / 22) 

 
d) Minnesanteckning styrgrupp för Kvinnoprojektet 080703 

 
e) Minnesanteckningar Arbetsutskottet 080811 
 

Styrelsen beslutade godkänna redovisningen.  
 
§ 6 Delårsrapport första halvåret 2008 (Ärende 2008:04) 
Utkastet till delårsrapport gicks igenom. Vissa justeringar gjordes. 
Styrelsen beslutade godkänna Delårsrapport för första halvåret 2008 och delge den till 
medlemmarna. 
 
Paragrafen förklarades omedelbart justerad. 
 
§ 7 Utbildning i Supported Employment (Ärende 2008:13) 
I juni 2008 tog styrelsen beslut om att avslå en ansökan om medel till en arbetsgrupps 
deltagande vid en utbildning i Misa ABs variant av metoden Supported Employment. Medlen 
till kompetensutveckling bedömdes kunna användas mer effektivt genom att en liknande kurs 
ordnas här i Jönköping, så att fler av huvudmännens anställda kan delta i kursen.  
  
Under våren har flera av huvudmännen bekräftat att det finns ett intresse för denna typ av 
utbildning. Offerter har tagits in från Misa AB i Stockholm och Stiftelsen Activa i Örebro län 
gällande en lokal utbildning för 20 personer. Offert begärdes också från ansvariga för 
Arbetsförmedlingens utbildningar i SIUS-metodiken, men dessa meddelade att beslut nyligen 
har tagits om att de inte längre ska erbjuda extern personal sådan utbildning. 
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Vid en vägning av de båda offerterna bedömdes offerten från Activa stämma bäst med 
behoven hos huvudmännen i höst. Kostnaden enligt offerterna var likvärdiga. 
 
Styrelsen beslutade godkänna bifogat avtal med Stiftelsen Activa i Örebro län om utbildning 
till en kostnad av totalt 53.460 kr plus moms. 
 
Styrelsen gav ansvarig tjänsteman mandat att underteckna avtalet.  
 
Styrelsen bemyndigade ansvarig tjänsteman rätt att utanordna medel inom den beslutade 
kostnadsramen. 
 
§ 8 Förbundets interna kontroll (Ärende 2008:14) 
Revisorer har vid genomgång av verksamhet i några samordningsförbund år 2006 funnit 
anledning att anmärka på bristen på intern kontroll. Vid möte med vårt förbunds revisorer 
080616 begärdes en kort skriftlig beskrivning av åtgärder enligt intern kontroll. 
 
För att styrelsen, revisorer och huvudmännen ska få en bättre uppfattning om den interna 
kontrollen är tillräcklig har ett utkast till beskrivning gjorts. 
 
Styrelsen beslutade godkänna Beskrivning av förbundets interna kontroll (dnr 2008:14 / 1) 
 
§ 9 Nästa sammanträde 
Nästa möte med styrelsen är den planerade heldagen tillsammans med beredningsgruppen 
fredag 10 oktober. Tid för mötet fastställdes till kl 08.30-15.30 
Arbetsutskottet möts den 29 september för planering av detta möte. 
 
§ 10 Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns att diskutera. 
 
§ 11 Avslutning 
Ordföranden Jan-Egon Leo förklarade sammanträdet avslutat kl. 16.25. 


